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Verslag 
(vergadering via videoconf.) 

 
Aanwezig: M. Seminck, G. Follens, E. Chevrolet, J. Jacobs, T. Willaert, G. Struys, P. Van Waes, R. 
Smith, L. Peetroons, L. Van Barel, P. Vanhoovels en N. Janssens (verslag) 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 

 

1 PROJECTVOORSTELLEN BELEIDSFOCUSSEN 

Paula stelt clubondersteuningsproject voor.  
Beleidsuitdaging: clubs laten evolueren naar club 2.0. Doel is om jongeren meer te betrekken in het 
bestuurlijke beleid, met een 0,5 VTE als doel bij een aantal clubs. 
 
Strategische doelstelling: leeftijd bestuurders met 2 jaar laten dalen.  
Met 3 operationele doelstellingen: 

• Per jaar nemen minstens 4 jongeren deel aan het project “Jonge Leeuwen”: bestaat al in 
tennis- en gymfederatie: jongeren tussen 16 en 26 aanmoedigen om een innovatief project te 
laten indienen voor de club, deze jongeren begeleiden doorheen hun proces, in samenwerking 
met de VSF. 

• Per jaar nemen minstens 4 verenigingen deel aan Clubgrade: 3 clubs die momenteel 
betrokken zijn (BVAC – ACP – KAAG). 

• Eind 2024 beschikt de Vlaamse Atletiekliga over 6 verenigingen die minstens 1 persoon in 
loondienst hebben voor minstens 0,5 VTE. 
 

Akkoord van de rvb om deze projecten in te dienen bij Sport Vlaanderen. 
 
Paula stelt het running (recreatieve) project voor. 
Het beleid van recreatie is afhankelijk van de strategische denkoefening in het najaar. Wel moeten 
we de nadruk leggen op het behoud van onze recreanten, er is namelijk genoeg toestroom maar ook 
een té grote drop-out. 
We kunnen het onderscheid maken door kwaliteit aan te bieden, hierin moeten we ons onderscheiden 
van de multisportfederaties. 
 
Innovatieve projecten: 

• Running+: clubbinding verhogen door meerwaarde te creëren voor de deelnemers, momenteel 
is de drop-out te groot 

o Digitaal platform waar enkel de aangesloten leden toegang voor geven 
We stellen een grote-drop out vast bij vooral beginnende recreanten. Enerzijds om hen aan te 
moedigen om te blijven sporten en anderzijds om nieuwe leden aan te trekken willen we naast de 
bestaande loopbegeleiding ook een virtueel platform uitbouwen met enerzijds challenges, 
anderzijds een online-platform en jaarlijks een bijeenkomst waar innovatieve ideeën in running 
voorgesteld / gedeeld worden. 

• Laagdrempelig project: Run4All 
o Loopbeleving staat centraal. Slowrunning als wetenschappelijk project.  
o Laagdrempelig aanbod gericht naar enerzijds zwaarlijvige personen en personen met 

een blessuregeschiedenis, anderzijds een aanbod voor mensen die running enkel 
willen gebruiken als middel om te ontspannen en mentaal tot rust te komen. 

o Sociale integratie via een laagdrempelig running-aanbod. 
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• Run2Start 
o Aangesloten atleten en niet-aangesloten atleten aanzetten om te lopen in 

clubverband. 
 
Akkoord van de rvb om deze projecten in te dienen bij Sport Vlaanderen. 
 
Liesl stelt innovatief project vernieuwing jeugdatletiek voor. 
De competitie voor kangoeroes/benjamins wordt hervormd. 
De bedoeling is dat er de komende maanden testwedstrijden georganiseerd worden + Kids&Co dag in 
oktober om alle betrokkenen te informeren (ouders/trainers/clubs/bestuurders). 
Indien er een project ingediend wordt: focus op draaiboeken, communicatie, aangepaste opleidingen, 
groepsaankoop van materiaal om clubs te ondersteunen in het nieuwe concept. Kinderen moeten met 
plezier naar de wedstrijden gaan. 
Kindvriendelijke competitie is het einddoel. 
 
Jeugdsportfonds: reglement wordt aangepast. 
Sportkampen: bekijken of we de sportkampen zelf nog gaan organiseren.  

2 GEVOLGEN VEILIGHEIDSRAAD 

Vanaf woensdag is er een registratieplicht bij trainingen. Dit moeten we als federatie duidelijk 
communiceren naar onze clubs. 
 
De Nationale Veiligheidsraad heeft beslist dat er 200 toeschouwers aanwezig mogen zijn terwijl 
Vlaams minister van Sport Ben Weyts aankondigde dat er geen publiek aanwezig mag zijn. 
De raad van bestuur wacht op meer duidelijkheid maar is voorstander van 200 aanwezigen all-in, 
daarvoor is er een duidelijke communicatie nodig naar alle clubs. De rvb wacht het advies van de 
werkgroep BOT af van dinsdag 28 juli. 
 
Rutger stelt de vraag of we wedstrijden kunnen organiseren voor eliteatleten, dit zal met een aantal 
clubs besproken worden. 

3 AV 

De raad van bestuur blijft bij de beslissing om één vertegenwoordiger per club toe te laten, de 
vergadering zal fysiek plaatsvinden in Brugge op zaterdag 5 september. 

4 FEEDBACK COMMISSIES 

Er zijn geen vergaderingen geweest van de beleidscommissies. 
Topsport: woensdag 29 juli is er een persconferentie waar Rutger het beleidsplan topsport 2021-2024 
zal voorstellen. 


